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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является деятельность СПб ГБУЗ «Городская больница Святого Великомученика Георгия».
Целью выпускной квалификационной работы магистра является анализ работы отдела снабжения и разработка путей совершенствования системы снабжения СПб ГБУЗ «Городской больницы Святого Великомученика Георгия».
В процессе работы проведен анализ работы больницы, исследование практики управления работы с поставщиками в СПб ГБУЗ, предложены методы совершенствования системы снабжения государственного учреждения.
Предложены мероприятия по усовершенствованию работы системы снабжения организации.
        

        
          The object of the study is the activity of St. Petersburg GBUZ "City Hospital of the Holy Great Martyr George".
The aim of the final qualification work of the master is to analyze the work of the supply department and develop ways to improve the supply system of St. Petersburg State Budgetary Health Institution “City Hospital of St. George the Great Martyr”.
In the process of work, an analysis of the hospital’s work, a study of the practice of managing work with suppliers in St. Petersburg State Budgetary Healthcare Institution was carried out, methods for improving the supply system of a state institution were proposed.
Measures are proposed to improve the organization's supply system.
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